
Motion om anläggningsfrågan 

Anläggningsfrågan är högaktuell 

Bakgrund: Vår klubb är beroende av fungerande anläggningar för att bedriva vår 
verksamhet. Det är tydligt att anläggningsfrågan är högaktuell och påverkar vår 
förenings framtid. 

Förslag: Jag föreslår att kommande styrelse tillsätter en arbetsgrupp med 
representanter från hela klubbens verksamhet samt andra skidorganisationer. 
Arbetsgruppen ska: 

1. Samla kunskap och erfarenheter: Utbyta erfarenheter och kunskap med andra 
skidorganisationer för att gemensamt kunna möta utmaningarna kring 
anläggningsfrågan. 

2. Enad gentemot kommunen: Arbeta tillsammans för att vara enade gentemot 
kommunen och påverka beslutsfattare att prioritera våra anläggningsbehov. 

3. Söka pengar ur fonder: Aktivt söka finansiering från olika fonder och 
bidragsgivare för att förbättra våra anläggningar. 

4. Möta samtiden och utvecklingen: Se över hur vi kan anpassa våra 
anläggningar för att möta dagens behov och framtida utveckling. 

Tidsplan: Arbetsgruppen bör tillsättas omgående efter årsmötet och presentera sina 
första åtgärdsförslag senast i oktober. 

Underskrift: Anna-Karin Jejlid 
 

 


